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Številka: 900-230/2013-3 
V Ljubljani, dne 06.02.2014 
           
             
 
 
 

 
ZAPISNIK 

 
17. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 27.11.2013 ob  uri v 
gostilni Livada, hladnikova ulica 15, Ljubljana. 
 
17. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne ter posebej še Miho Zorna z Oddelka za urejanje prostora MU 
MOL in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 10  članov, kar pomeni, da je bil svet 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:  Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler,  
Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Miha Zorn – Oddelek za urejanje prostora, MU, MOL,  Helena Ţidanek - 
svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, SLS, MU, MOL,  
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 16. redne seje in 1. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Celoviti protipoplavni ukrepi za območje  Rudnika in Ilovice 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Potrditev zapisnika 16. redne seje in 1. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik 

 
A) Potrditev zapisnika 16. redne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
predlog zapisnika 16. redne seje.  
 
Ker ni bilo pripomb na zapisnik, je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/17:  
Zapisnik 16. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo  10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/17 je bil sprejet. 
 
 
B) Potrditev zapisnika 1. korespondenčne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala zapisnik v 
razpravo. Vojko Perhavec je bil mnenja, da je v bodoče potrebno tovrstne predloge sprejemati na 
redni seji, kjer je moţnost razprave. Predsedujoča je ob tem povedala, da je bilo o tem govora na 
prejšnji redni seji, časa za še eno redno sejo v vmesnem času pa zaradi rokov niti ni bilo. Strinjala se 
je, da bodo takšne zadeve v naslednjem letu obravnavane na redni seji, predloge pa lahko člani sveta 
dajo vedno tudi med letom in ni potrebno čakati na poziv. 
 
Člani sveta niso imeli drugih pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/17:  
Zapisnik 1. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/17 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
 
1. Pobuda za postavitev novega avtobusnega postajališča v Črni vasi je bila skupaj s soglasji 

lastnikov zemljišč posredovana na LPP. Odgovora še ni. 
2. Izvrševanje finančnega načrta ČS Rudnik; zadnja naročila so v teku, račune je potrebno prejeti do 

konca tega meseca. Sejnine bodo izplačane predvidoma 20.12.2013 – sprejeti je potrebno še 
sklep. Poročilo o prisotnosti ste prejeli. Predlagala je sprejem SKLEPA št. 3/17: 
Svet ČS Rudnik potrjuje poročilo o prisotnosti članov sveta na sejah sveta v letu 2013. 
Članom sveta se izplačajo sejnine v skladu s prisotnostjo na sejah sveta v letu 2013, kot 
izhaja iz poročila ter tudi za prisotnost na 17. redni seji. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/17 je bil sprejet. 
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3. Predlog krajana g. Antona Pivka za postavitev PVC kroţišča na Peruzzijevi cesti pri AC nadvozu; 

Predsedujoča je prebrala e-pošto krajana s predlogom za postavitev PVC kroţišča. Po razpravi je 
dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/17: 
Pristojna služba naj preuči možnost takojšnje postavitve PVC krožišča na Peruzzijevi cesti 
pred AC.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:1 
Sklep št. 4/17 je bil sprejet. 
  

4. Projekt prometne ureditve Ulice borcev za severno mejo; Predsedujoča je predstavila projekt, ki ga 
je pripravil Odsek za promet MU MOL. Mogoče so štiri različne rešitve za mirujoči promet. Dve 
rešitvi se nanašata na ureditev parkirnih mest v ulici, dve pa na ureditev parkirnih mest v ulici Ob 
dolenjski ţeleznici – ob ţelezniški progi. Različne variante vsebujejo tudi različno število parkirnih 
mest, med njimi je tudi velika razlika v ceni izvedbe.  
Med razpravo se je seji pridruţil Marjan Virant. V razpravi so člani sveta ugotovili, da iz projekta ni 
razvidno, koliko parkirnih mest se sploh potrebuje, ali bodo potem plačljiva, itn.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/17: 
Svet ČS Rudnik preveri, koliko parkirnih mest se sploh potrebuje na območju Ulice borcev 
za severno mejo oz. stare Galjevice, nato pa se preuči, katera varianta po projektu je najbolj 
primerna. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 5/17 je bil sprejet. 
 

5. Projekt ureditve pešpoti ob Galjevcu; Predsedujoča je povedala, da je na ČS Rudnik prispel 
projekt ureditve pešpoti od Iţanske ceste do Peruzzijeve ceste, po katerem je potrebnih nekaj 
odkupov. Pristojna sluţba pri izvedbi odkupov pričakuje pomoč članov sveta ČS Rudnik.  
 

6. Ureditev manjkajočega dela kolesarske poti in poti za pešce Ob dolenjski ţeleznici«, predlog za 
obravnavo je podal Miha Zorn. Marjan Virant je opozoril, da je lastništvo lahko privatno. Po 
razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/17: 
Svet ČS Rudnik predlaga strokovni službi MOL ureditev pešpoti in kolesarske steze v 
odseku od Ulice ob dolenjski železnici do Lorenzove ulice – vzporedno z železniško progo. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:0 
Sklep št. 6/17 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 3 

Celoviti protipoplavni ukrepi za območje  Rudnika in Ilovice 
       
Miha Zorn je predstavil protipoplavne ukrepe za območje Rudnika in Ilovice. V razpravi je Jerneja 
Končan Babič vprašala, kakšen vpliv bodo imeli ti ukrepi na barjanski del četrtne skupnosti. Odgovoril 
je, da bo največji vpliv imela zapora pri AC (Lahova pot), vendar le pri 100-letnih vodah ali več. V 
nadaljevanju je tekla razprava tudi v smer realizacije predvidenih oz. predstavljenih ukrepov. 
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Med razpravo se je seji pridruţila Maja Rus. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/17: 
Člani Sveta ČS Rudnik so se seznanili s celoviti protipoplavnimi ukrepi za območje Rudnika in 
Ilovice. 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:0 
Sklep št. 7/17 je bil sprejet. 

 
 

 
AD 4 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 
Marjan Virant je predlagal, da bi na strokovno sluţbo MOL podali pobudo za ureditev zadnjega kraka 
ceste Ob dolenjski ţeleznici. Po ureditvi dela ceste od Pregljeve ceste do Peruzzijeve ceste, ostaja 
neurejen del od Peruzzijeve ceste proti NS Rudnik.  
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/17: 
Svet ČS Rudnik predlaga strokovnim službam MOL, da v delu od Peruzzijeve do konca hiš Ob 
dolenjski železnici (tretji krak) izvede celotno komunalno ureditev in širitev ceste.   
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:0 
Sklep št. 8/17 je bil sprejet 
 
Po glasovanju se je seji pridruţil Metodij Rigler. 
 
Predsedujoča je ugotovila, da dnevni red izčrpan, zato je uradni del seje zaključila ob 19.10, nato pa je 
sledila pogostitev in druţenje z gosti. 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek            
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


